

**Recommended use:** Iodine helps in the function of the thyroid gland. Selenium acts as an antioxidant for the maintenance of good health. Zinc helps to maintain immune function.

**Medicinal ingredients:** Each capsule contains:

L-tyrosine..... 200 mg  
Iodine (kelp)..... 100 mcg  
Selenium (selenomethionine)..... 100 mcg  
Zinc (zinc citrate)..... 10 mg

**Non-medicinal ingredients:** Microcrystalline cellulose, gelatin (capsule), animal protein hydrolysate and powder.

**Recommended dose (adults):** Take 1 capsule 2 times a day with food or as directed by a health care practitioner. Take a few hours before or after taking other medications.

**Caution/warnings:** Consult a health care practitioner if you are pregnant or breastfeeding. Consult a health care practitioner prior to use if you are following a low protein diet or if you have a history of non-melanoma skin cancer.

Keep at room temperature in a dry, dark place.



Keep out of reach of children. Safety sealed for your protection.

Only available through health care practitioners.



# BioThy

Thyroid/Immune  
Thyroid/Immunitaire

60 CAPSULES/  
GÉLULES

NPN 80045509

**Usage:** Iode favorise le fonctionnement de la glande thyroïde. Sélénium agit comme antioxydant pour le maintien d'une bonne santé. Zinc aide à maintenir le système immunitaire.

**Ingrédients médicinaux:** Chaque gélule contient:

L-tyrosine..... 200 mg  
Iode (varech)..... 100 mcg  
Sélénium (sélénométhionine)..... 100 mcg  
Zinc (citrate de zinc)..... 10 mg

**Ingrédients non-médicinaux:** Cellulose microcristalline, gélatine (coquille de la capsule), poudre et hydrolysate de protéines animales.

**Posologie (adultes):** Prendre 1 gélule au repas 2 fois par jour ou selon les indications d'un professionnel de la santé. Ne pas utiliser deux heures avant ou quatre heures après avoir pris d'autres médicaments.

**Mise en garde:** Consulter un praticien de la santé préalable à l'utilisation si vous êtes enceinte ou pendant l'allaitement, ou si vous êtes sur un régime pauvre en protéine, ou si vous souffrez de cancer de la peau sans présence de mélanome.

Conserver à température ambiante dans un endroit sec et sombre. Garder hors de la portée des enfants. Doté d'un sceau de sécurité pour votre protection.

Seulement disponible par les professionnels de santé publique.

Distributed by/Distribué par:

Biomed International Products Corp.

102 - 3738 North Fraser Way,

Burnaby, BC, V5J 5G7 Canada

1-800-665-8308 | biomedicine.com

L:

Exp: